
P R O T O K Ó Ł  Nr I/2024
z pierwszej inauguracyjnej sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie

odbytej w dniu 6 maja 2024 r.

Początek sesji godz. 8.00
Zakończenie sesji godz. 10.15

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu)
Zaproszeni goście: wg załącznika Nr 2 do protokołu.

Radni obecni - 15
Radni nieobecni -  0

Adn. pkt 1. Otwarcia I-ej inauguracyjnej sesji Rady Miejskiej dokonała radna – senior
Nadzieja  Jakubczyk,  stwierdzając  na  podstawie  listy  obecności  quorum  do
podejmowania prawomocnych uchwał.

Powitała nowo wybranych radnych, Burmistrza Miasta i Gminy Pana Stanisława
Siwkowskiego, Burmistrza Elekta Miasta i Gminy Miłomłyn Panią Beatę Mazur  oraz
zaproszonych gości. 

Następnie przedstawiła porządek obrad:

1. Otwarcie  sesji  przez  najstarszego  wiekiem  radnego  obecnego  na  sesji
i stwierdzenie jej prawomocności.

2. Wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze.
3. Wręczenie Burmistrzowi zaświadczenia o wyborze.
4. Złożenie ślubowania przez radnych.
5. Złożenie ślubowania przez Burmistrza.
6. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej.
7. Przejęcie  przez  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  prowadzenia  sesji  od

Radnego Seniora.
8. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady.
9. Powołanie  składu  osobowego  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej

w Miłomłynie i wybór przewodniczącego komisji.
10. Powołanie  składu osobowego  Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  i  wybór

przewodniczącego komisji.
11. Powołanie składu osobowego stałych Komisji Rady Miejskiej. 
12. Ustalenie wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Miłomłyn.
13. Sprawozdanie Burmistrza poprzedniej kadencji o stanie gminy.
14. Wolne wnioski.
15. Zamknięcie sesji.

Adn. pkt 2. Wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze.

Radna – senior Nadzieja Jakubczyk zwróciła się z prośbą do Przewodniczącej
Miejskiej Komisji Wyborczej w Miłomłynie Pani Iwony Osieckiej o wręczenie radnym
zaświadczeń o wyborze.

Przewodnicząca  Miejskiej  Komisji  Wyborczej  Pani  Iwona  Osiecka  wręczyła
radnym zaświadczenia o wyborze na radnego Rady Miejskiej w Miłomłynie. 
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Adn. pkt 3. Wręczenie Burmistrzowi zaświadczenia o wyborze.

Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej w Miłomłynie Pani Iwona Osiecka
wręczyła Burmistrzowi Miasta i Gminy Pani Beacie Mazur zaświadczenie o wyborze na
stanowisko burmistrza. 

Adn. pkt 4. Złożenie ślubowania przez radnych.

Przewodnicząca  obrad  radna  –  senior  Nadzieja  Jakubczyk  odczytała  rotę
ślubowania, która brzmi: „Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję
uroczyście  obowiązki  radnego  sprawować  godnie,  rzetelnie  i  uczciwie,  mając  na
względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”.

Nazwiska radnych w kolejności alfabetycznej odczytywała najmłodsza wiekiem,
radna  Ilona Szajdek.  Radni  w wyczytywanej  kolejności,  powstając  z  miejsc  składali
uroczyste  ślubowanie,  wypowiadając  słowo  „ślubuję”,  które  mogło  być  złożone
z dodaniem zdania: „Tak mi dopomóż Bóg”.

Adn. pkt 5. Złożenie ślubowania przez Burmistrza.

Przewodnicząca obrad  radna  –  senior  Nadzieja  Jakubczyk  odczytała  rotę
ślubowania,  która  brzmi:  „Obejmując  Urząd  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Miłomłyn,
uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować
będę  tylko  dla  dobra  publicznego  i  pomyślności  mieszkańców  miasta  i  gminy”,
a następnie poprosiła Burmistrza o złożenie ślubowania. 

Burmistrz Miasta i Gminy Miłomłyn Beata Mazur złożyła uroczyście ślubowanie.
Na zakończenie dodała zdanie „Tak mi dopomóż Bóg”. 

Adn. pkt 6. Wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej.

Rada Miejska przystąpiła do wyboru Przewodniczącego Rady.

Przewodnicząca obrad radna – senior Nadzieja Jakubczyk zwróciła się z prośbą
do radnych o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady Miejskiej.

Radny Tomasz Kasprzak zgłosił kandydaturę radnego Andrzeja Krzykowskiego,
który wyraził zgodę.

Radny  Łukasz  Wójcicki  zgłosił  kandydaturę  radnej  Małgorzaty  Düformantel,
która wyraziła zgodę. 

Więcej kandydatur nie zgłoszono.

Następnie  przystąpiono  do  zgłaszania  radnych  do  3-osobowej  Komisji
Skrutacyjnej. 

Radny Tomasz  Kasprzak zgłosił  do  tej  komisji  radną Renatę Jaworską,  która
wyraziła zgodę.  
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Radna  Małgorzata  Düformantel  zgłosiła  radnych:  Emilię  Szymańską,  która
wyraziła zgodę oraz Łukasza Wójcickiego, który również wyraził zgodę.

Radny Tomasz  Kasprzak poinformował  radnych o zasadach głosowania przy
użyciu pilotów.

Następnie przystąpiono do przegłosowania składu Komisji Skrutacyjnej. 

„Za”  składem  Komisji  Skrutacyjnej  głosowało  15  radnych,  „przeciw”  0,
„wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego 
z dnia 3 maja 2024 r.
wg załącznika Nr  3 do protokołu  
Nr I/2024 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie. 

W tym momencie przystąpiono do przegłosowania propozycji zamknięcia listy
kandydatów na Przewodniczącego Rady Miejskiej.  

„Za” zamknięciem listy głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego 
z dnia 4 maja 2024 r.
wg załącznika Nr  4 do protokołu  
Nr I/2024 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie.

Następnie przewodnicząca obrad – radna senior Nadzieja Jakubczyk zapoznała
radnych z zasadami głosowania przy wyborze Przewodniczącego Rady Miejskiej:

• głosowanie jest tajne;
• radni głosują na kartkach, które rozda Komisja Skrutacyjna;
• za  głosy  ważne  uważa  się  te,  na  których  postawiono  znak  „X”   w  kratce

wyłącznie przy nazwisku jednego kandydata;
• wybranym  zostaje  kandydat,  który  uzyska  bezwzględną większość  głosów

ważnych.

Radni nie zgłosili pytań do przedstawionego sposobu głosowania. 

W  związku  z  tym  Przewodnicząca  obrad  –  Nadzieja  Jakubczyk  poprosiła
Komisję Skrutacyjną o przystąpienie do pracy nad wyborem Przewodniczącego Rady
Miejskiej.

Na czas pracy Komisji Skrutacyjnej przewodnicząca obrad ogłosiła 5-minutową
przerwę w obradach. 

Po przerwie Komisja Skrutacyjna rozdała kolejno radnym karty do głosowania,
które wcześniej zostały losowo wymieszane. 

Po wypełnieniu kart, radni kolejno wrzucali je do urny.
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Po  zakończeniu  głosowania  przewodnicząca  obrad  ogłosiła  5-minutową
przerwę w  obradach  na  czas  obliczenia  głosów  przez  Komisję  Skrutacyjną
i sporządzenia protokołu z głosowania.

Po  przerwie  Przewodnicząca  Komisji  Skrutacyjnej,  radna  Renata  Jaworska
ogłosiła wyniki wyborów na Przewodniczącego Rady Miejskiej.

Protokół Komisji Skrutacyjnej
wg załącznika Nr 5 do protokołu 
Nr I/2024 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie.

Przewodnicząca obrad radna - senior Nadzieja Jakubczyk odczytała uchwałę, że
na Przewodniczącego Rady Miejskiej został wybrany radny Andrzej Krzykowski.  

Następnie poddano pod głosowanie projekt uchwały w tej sprawie.

Protokół głosowania imiennego 
z dnia 6 maja 2024 r.
wg załącznika Nr  6 do protokołu  
Nr I/2024 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie. 

Uchwała Nr I/1/2024
wg załącznika Nr 7 do protokołu
Nr I/2024 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie.

Adn. pkt 7. Przejęcie przez Przewodniczącego Rady prowadzenia sesji od Radnego
Seniora.

Przewodnicząca  –  senior  Nadzieja  Jakubczyk  przekazała  dalsze  prowadzenie
obrad  nowo  wybranemu Przewodniczącemu  Rady  Miejskiej  Andrzejowi
Krzykowskiemu. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Krzykowski  podziękował  radnym  za
wybór jego kandydatury większością głosów.  Nadmienił, że chciałby, by obrady Rady
odbywały się w sposób merytoryczny.  Chciałby również,  żeby radni  dyskutowali  na
argumenty,  a  nie  na  emocje.  W  ten  sposób  Rada  będzie  w  stanie  podejmować
obiektywne, dobre decyzje, które będą służyły rozwojowi miasta i gminy.  

Adn. pkt 8. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady.

Rada Miejska przystąpiła do wyboru Wiceprzewodniczącego Rady.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Krzykowski  zgłosił  na
Wiceprzewodniczącego Rady kandydaturę radnego Tomasza Kasprzaka.  Zgłoszenie
kandydatury uzasadnił tym, że  Pan Tomasz Kasprzak jest radnym drugą kadencję.
W  pierwszej  kadencji  pełnił  funkcję  Przewodniczącego  Rady.  Uważa,  że  dobrze
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prowadził  jej  obrady.  Wprowadził  duży  standard  pracy  Rady  i  dobrze  będzie  się
spisywał w roli wiceprzewodniczącego.

Radny  Tomasz  Kasprzak  wyraził  zgodę  na  kandydowanie  na
wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej.

Radna  Małgorzata  Düformantel  zgłosiła  na  wiceprzewodniczącego  Rady
radnego Łukasza Wójcickiego, który otrzymał w wyborach największą liczbę głosów,
więc ma zaufanie mieszkańców. 

Radny Łukasz Wójcicki wyraził zgodę na kandydowanie.  

Więcej kandydatur nie zgłoszono.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Krzykowski  poinformował,  że  radny
Łukasz  Wójcicki  jest w składzie  powołanej  Komisji  Skrutacyjnej.  W związku  z  tym,
że  jego  kandydatura  została  zgłoszona  na  Wiceprzewodniczącego  Rady  należy
dokonać zmiany składu osobowego Komisji Skrutacyjnej.

Radna Emilia Szymańska zaproponowała do Komisji Skrutacyjnej radną Annę
Stando, która wyraziła zgodę.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Krzykowski  poddał  pod  głosowanie
zmieniony skład  osobowy  Komisji  Skrutacyjnej  do  przeprowadzenia  wyboru
wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej.

„Za” przyjęciem składu osobowego Komisji Skrutacyjnej głosowało 15 radnych,
„przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego 
z dnia 6 maja 2024 r.
wg załącznika Nr  8 do protokołu  
Nr I/2024 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Krzykowski zaproponował zamknięcie
listy  kandydatów  na  Wiceprzewodniczącego  Rady  Miejskiej,  po  czym  poddał
propozycję pod głosowanie imienne.

„Za” zamknięciem listy głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.  

Protokół głosowania imiennego 
z dnia 6 maja 2024 r.
wg załącznika Nr 9 do protokołu  
Nr I/2024 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie. 

Następnie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Krzykowski  zapoznał
radnych z zasadami głosowania przy wyborze Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej:

• głosowanie jest tajne;
• radni głosują na kartkach, które rozda Komisja Skrutacyjna;
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• za  głosy  ważne  uważa  się  te,  na  których  postawiono  znak  „X”  w  kratce
wyłącznie przy nazwisku jednego kandydata;

• wybranym  zostaje  kandydat,  który  uzyska  bezwzględną  większość  głosów
ważnych.

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Komisję Skrutacyjną o przystąpienie do
pracy nad wyborem Wiceprzewodniczącego Rady. 

Na czas pracy Komisji  Skrutacyjnej  Przewodniczący Rady ogłosił  3-minutową
przerwę w obradach.

Po przerwie Komisja Skrutacyjna rozdała kolejno radnym karty do głosowania,
które wcześniej  zostały losowo wymieszane. 

Po wypełnieniu kart, radni kolejno wrzucali je do urny.

Po zakończeniu głosowania Przewodniczący Rady ogłosił 3-minutową przerwę
w  obradach  na  czas  obliczenia  głosów  przez  Komisję  Skrutacyjną  i  sporządzenia
protokołu z głosowania.

Po  przerwie  Przewodnicząca  Komisji  Skrutacyjnej,  radna  Renata  Jaworska
ogłosiła wyniki wyborów na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej.

Protokół Komisji Skrutacyjnej
wg załącznika Nr 10 do protokołu 
Nr I/2024 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie.

Radny Tomasz Kasprzak podziękował za obdarzenie zaufaniem przy wyborze
jego kandydatury na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej.  Poinformował, że radny
Andrzej  Krzykowski  ma  pełne  jego  poparcie  i  zgłoszenie  jego  kandydatury  na
przewodniczącego Rady Miejskiej było dla niego oczywiste. W każdej sytuacji może na
niego liczyć.

Po  tym  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Krzykowski  odczytał  projekt
uchwały  w  sprawie  wyboru  Wiceprzewodniczącego  Rady  Miejskiej  w  Miłomłynie,
a następnie poddał go pod głosowanie imienne.

Protokół głosowania imiennego 
z dnia 6 maja 2024 r.
wg załącznika Nr  11 do protokołu  
Nr I/2024 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie. 

Uchwała Nr I/2/2024
wg załącznika Nr 12 do protokołu
Nr I/2024 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie.

Adn. pkt 9. Powołanie  składu  osobowego  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej
w Miłomłynie i wybór przewodniczącego komisji.
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Rada  Miejska  przystąpiła  do  powołania  składu  osobowego  Komisji  Rewizyjnej
Rady Miejskiej i wyboru przewodniczącego komisji.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Krzykowski  zgłosił  do tej  komisji
kandydatury radnych: 

1) Anny Wawrzak, która wyraziła zgodę, 
2) Łukasza Wójcickiego, który wyraził zgodę, 
3) Emilii Szymańskiej, która wyraziła zgodę.

Więcej kandydatur do składu Komisji Rewizyjnej nie zgłoszono.

W  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Krzykowski
zaproponował zamknięcie listy kandydatów na członków Komisji Rewizyjnej, po czym
poddał propozycję pod głosowanie imienne.

„Za” zamknięciem listy głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego 
z dnia 6 maja 2024 r.
wg załącznika Nr 13 do protokołu  
Nr I/2024 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  zaproponował,
by przegłosować skład osobowy Komisji Rewizyjnej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Krzykowski poddał skład tej komisji pod
głosowanie.

„Za” składem osobowym Komisji Rewizyjnej głosowało 15 radnych, „przeciw” 0,
„wstrzymało się” 0. 

Protokół głosowania imiennego 
z dnia 6 maja 2024 r.
wg załącznika Nr  14 do protokołu  
Nr I/2024 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie. 

Następnie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Krzykowski  zaproponował
zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.

Radna  Emilia  Szymańska  zgłosiła  na  przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej
kandydaturę radnej Anny Wawrzak, która wyraziła zgodę.

Innych propozycji na przewodniczącego nie zgłoszono. 

W  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  imienne
zgłoszoną  kandydaturę  radnej  Anny  Wawrzak  na  przewodniczącego  Komisji
Rewizyjnej.

„Za”  zgłoszoną  kandydaturą  Anny Wawrzak  głosowało  14  radnych,  „przeciw”
0„ wstrzymał się” 1 radny. 
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Protokół głosowania imiennego 
z dnia 6 maja 2024 r.
wg załącznika Nr  15 do protokołu  
Nr I/2024 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie. 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie powołania
składu  osobowego  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Miłomłynie  i  wybór
przewodniczącego komisji, a następnie poddał go pod głosowanie.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0. 

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  powołania  składu
osobowego  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Miłomłynie  i  wybór
przewodniczącego komisji została podjęta.

Uchwała Nr I/3/2024
wg załącznika Nr 16 do protokołu
Nr I/2024 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie.

Adn. pkt 10. Powołanie składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i wybór
przewodniczącego komisji.

Rada  Miejska  przystąpiła  do  powołania  składu  osobowego  Komisji  Skarg,
Wniosków i Petycji i wyboru przewodniczącego komisji.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Krzykowski  zgłosił  do  Komisji  Skarg,
Wniosków i Petycji kandydatury radnych:

1) Małgorzaty Düformantel, która wyraziła zgodę,
2) Marleny Bobrowicz, która wyraziła zgodę,
3) Sławomira Kotowskiego, który wyraził zgodę.

Więcej kandydatur do składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji nie zgłoszono.

W związku z tym Przewodniczący Rady poddał skład Komisji  Skarg,  Wniosków
i Petycji pod głosowanie imienne.

„Za” składem komisji głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego 
z dnia 6 maja 2024 r.
wg załącznika Nr  17 do protokołu  
Nr I/2024 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie. 

Następnie  Przewodniczący  Rady  Andrzej  Krzykowski  zaproponował  zgłaszanie
kandydatur na przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

Radny Sławomir Kotowski zgłosił na przewodniczącą komisji kandydaturę radnej
Małgorzaty Düformantel, która wyraziła zgodę.
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Innych kandydatur nie zgłoszono.

W  związku  z  tym  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  imienne
zgłoszoną kandydaturę radnej Małgorzaty Düformantel na przewodniczącego Komisji
Skarg, Wniosków i Petycji.

„Za” zgłoszoną kandydaturą głosowało 15 radnych, „przeciw’ 0,  „wstrzymało się” 0. 

Protokół głosowania imiennego 
z dnia 6 maja 2024 r.
wg załącznika Nr  18 do protokołu  
Nr I/2024 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie. 

Następnie  Przewodniczący  Rady  Andrzej  Krzykowski  odczytał  projekt  uchwały
w sprawie powołania składu osobowego Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  i  wybór
przewodniczącego komisji, a następnie poddał go pod głosowanie imienne. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0. 

Protokół głosowania imiennego 
z dnia 6 maja 2024 r.
wg załącznika Nr  19 do protokołu  
Nr I/2024 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie. 

 Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  powołania  składu
osobowego  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  i  wybór  przewodniczącego  komisji
została podjęta.

Uchwała Nr I/4/2024
wg załącznika Nr 20 do protokołu
Nr I/2024 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie.

Adn. pkt 11. Powołanie składu osobowego stałych Komisji Rady Miejskiej. 

Rada Miejska przystąpiła do powołania składu osobowego stałych  Komisji Rady
Miejskiej. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Krzykowski zgłosił do  składu  Komisji
Oświaty i Spraw Społecznych kandydatury radnych: 

1) Ewy Kilman, która wyraziła zgodę, 
2) Anny Stando, która wyraziła zgodę, 

oraz swoją.   

Więcej kandydatur do składu Komisji Oświaty i Spraw Społecznych nie zgłoszono.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował zamknięcie listy
kandydatów na członków do składu Komisji  Oświaty i  Spraw Społecznych, po czym
poddał propozycję pod głosowanie imienne.
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„Za” zamknięciem listy głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego 
z dnia 6 maja 2024 r.
wg załącznika Nr 21 do protokołu  
Nr I/2024 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie. 

Następnie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  pod  głosowanie  imienne
proponowany skład Komisji Oświaty i Spraw Społecznych.

„Za” składem komisji głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego 
z dnia 6 maja 2024 r.
wg załącznika Nr  22 do protokołu  
Nr I/2024 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie. 

W dalszym ciągu obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Krzykowski zgłosił
do składu Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska kandydatury radnych: 

1) Jarosława Flisa, który wyraził zgodę, 
2) Tomasza Kasprzaka, który wyraził zgodę,  
3) Ilony Szajdek, która wyraziła zgodę.

Więcej  kandydatur  do  składu  Komisji  Gospodarki  i  Ochrony  Środowiska  nie
zgłoszono.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował zamknięcie listy
kandydatów na członków do składu Komisji  Gospodarki  i  Ochrony Środowiska,  po
czym poddał propozycję pod głosowanie imienne.

„Za” zamknięciem listy głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego 
z dnia 6 maja 2024 r.
wg załącznika Nr  23 do protokołu  
Nr I/2024 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  pod głosowanie  imienne  proponowany
skład Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska. 

„Za” składem komisji głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego 
z dnia 6 maja 2024 r.
wg załącznika Nr  24 do protokołu  
Nr I/2024 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie. 
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Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Andrzej  Krzykowski zgłosił  do składu
Komisji Budżetu i Finansów kandydatury radnych:

1) Nadziei Jakubczyk, która wyraziła zgodę,
2) Renaty Jaworskiej, która wyraziła zgodę,
3) Zofii Jegier, która wyraziła zgodę.

Więcej kandydatur do składu Komisji Budżetu i Finansów nie zgłoszono.

W związku z tym Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował zamknięcie listy
kandydatów na członków do składu Komisji  Budżetu i  Finansów,  po czym poddał
propozycję pod głosowanie imienne.

„Za” zamknięciem listy głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego 
z dnia 6 maja 2024 r.
wg załącznika Nr  25 do protokołu  
Nr I/2024 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie. 

Następnie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  pod  głosowanie  imienne
proponowany skład Komisji Budżetu i Finansów.

„Za” składem komisji głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego 
z dnia 6 maja 2024 r.
wg załącznika Nr  26 do protokołu  
Nr I/2024 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie. 

W  tym  momencie  Przewodniczący  Rady  odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie
powołania składu osobowego stałych komisji Rady Miejskiej, a następnie poddał go
pod głosowanie imienne.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0. 

Protokół głosowania imiennego 
z dnia 6 maja 2024 r.
wg załącznika Nr  27 do protokołu  
Nr I/2024 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie. 

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  ustalenia  składu
osobowego stałych komisji Rady Miejskiej w Miłomłynie została podjęta.

Uchwała Nr I/5/2024
wg załącznika Nr 28 do protokołu
Nr I/2024 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie.
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Adn. pkt 12. Ustalenie wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Miłomłyn.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Krzykowski  odczytał  projekt  uchwały
w sprawie ustalenia  wynagrodzenia  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Miłomłyn.  Zgodnie
z projektem uchwały proponuje się następujące wynagrodzenie dla Burmistrza Miasta
i Gminy:

• wynagrodzenie zasadnicze- 9.737,50 zł,
• dodatek funkcyjny - 2.992,50 zł,
• dodatek  specjalny  w  wysokości  30  %  łącznie  wynagrodzenia  zasadniczego

i dodatku funkcyjnego 3.819 zł,
• dodatek za wieloletnią pracę w wysokości 20 % wynagrodzenia zasadniczego,

zgodnie z odrębnymi przepisami 1.947,50 zł.

Radna  Małgorzata  Düformantel  zapytała,  jaką  kwotę  netto  wynagrodzenia
otrzymywał ustępujący burmistrz. 

Ustępujący Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował,  że na
początku otrzymywał wynagrodzenie netto w kwocie 11.500 zł,  potem trochę mniej,
gdyż było to uzależnione od podatku. 

Radna Małgorzata Düformantel stwierdziła, że należy zastanowić się, czy ustalić
wynagrodzenie  nowemu  burmistrzowi  na  poziomie  wynagrodzenia  byłego
burmistrza, czy w wysokości proponowanej w projekcie uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Krzykowski stwierdził, że nowy burmistrz
zaczyna  pracę.  Wydaje  się  zasadnym,  by  ustalić  mu  wynagrodzenie  w  wysokości
wynagrodzenia  byłego  burmistrza.  W  związku  z  tym  zgłosił  wniosek  formalny
o  przegłosowanie  wynagrodzenia  w  wysokości  wynagrodzenia  poprzedniego
burmistrza. 

Radna Anna Wawrzak poinformowała, że podziela propozycję Przewodniczącego
Rady, by wynagrodzenie dla nowego burmistrza ustalić w wysokości wynagrodzenia
poprzedniego burmistrza.

Radny  Łukasz  Wójcicki  poinformował,  że  popiera  Przewodniczącego  Rady,
iż  wynagrodzenie  nowego  burmistrza  winno  być  ustalone  na  poziomie
wynagrodzenia  poprzedniego  burmistrza.  Uważa,  że  nie  należy  zaczynać  pracy  od
podwyżek.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Krzykowski  przedstawił  wysokość
poszczególnych składników wynagrodzenia byłego burmistrza:

• wynagrodzenie zasadnicze- 9.225,00 zł,
• dodatek funkcyjny - 2.835,00 zł,
• dodatek  specjalny  w  wysokości  30  %  łącznie  wynagrodzenia  zasadniczego

i dodatku funkcyjnego 3.618,00 zł,
• dodatek za wieloletnią pracę w wysokości 20 % wynagrodzenia zasadniczego,

zgodnie z odrębnymi przepisami 1.845,00 zł.

Na  czas  wprowadzenia  wniosku  do  programu  głosowań  imiennych
Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obradach. 
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Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Krzykowski odczytał wniosek
formalny  dotyczący  zmiany  wysokości  składników  wynagrodzenia  zawartego
w uchwale w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta i Gminy Miłomłyn,
tj.  pomniejszenia  do  kwoty  wynagrodzenia  poprzedniego  burmistrza,  a  następnie
poddał go pod głosowanie imienne.

„Za”  przyjęciem  wniosku  formalnego  głosowało  15  radnych,  „przeciw”  0,
„wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego 
z dnia 6 maja 2024 r.
wg załącznika Nr  29 do protokołu  
Nr I/2024 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie. 

Następnie  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie
ustalenia  wynagrodzenia  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Miłomłyn  wraz  z przyjętymi
wcześniej składnikami, po czym poddał go pod głosowanie.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Protokół głosowania imiennego 
z dnia 6 maja 2024 r.
wg załącznika Nr  30 do protokołu  
Nr I/2024 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Krzykowski stwierdził, że uchwała została
podjęta.

Uchwała Nr I/6/2024
wg załącznika Nr 31 do protokołu
Nr I/2024 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie.

W tym momencie Burmistrz Miasta i Gminy Beata Mazur podziękowała radnym
za uchwalenie jej wynagrodzenia.

Adn. pkt 13. Sprawozdanie Burmistrza poprzedniej kadencji o stanie gminy.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  poprzedniej  kadencji  Stanisław  Siwkowski
przedstawił sprawozdanie o stanie gminy.

Sprawozdanie 
wg załącznika Nr 32 do protokołu
Nr I/2024 z sesji Rady Miejskiej 
w Miłomłynie.

Do przedstawionego sprawozdania nie zgłoszono pytań.

W tym momencie nowo wybrany Burmistrz Miasta i Gminy Pani Beata Mazur
złożyła ustępującemu Burmistrzowi Stanisławowi Siwkowskiemu podziękowanie oraz
wręczyła kwiaty. 
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Następnie przedstawicielki Sołectwa Liksajny przekazały byłemu Burmistrzowi
Miasta  i  Gminy  Stanisławowi  Siwkowskiemu  w  imieniu  Sołtysa,  Rady  Sołeckiej
i  mieszkańców podziękowania za długoletnią,  owocną współpracę.  Złożyły mu oraz
Sekretarzowi Miasta i Gminy jako radnym Rady Powiatu w Ostródzie życzenia dalszych
sukcesów  na  rzecz  lokalnej  społeczności  oraz  wręczyły  drobne  upominki.
Nowo  wybranemu  Burmistrzowi  Miasta  i  Gminy  oraz  radnym  Rady  Miejskiej
w Miłomłynie życzyły sukcesów w pracy na rzecz lokalnej społeczności.

Adn. pkt 14. Wolne wnioski.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Krzykowski  poinformował,  że  radni
otrzymali na sesji komplet dokumentów, w tym:

 ustawę o samorządzie gminnym,
 statut Gminy Miłomłyn,
 sprawozdanie z wykonania budżetu za 2023 r. ,
 sprawozdania finansowe za 2023 r.,
 po 2 egz. formularza oświadczenia majątkowego – pierwsze oświadczenie 

należy złożyć w terminie 30 dni od dnia złożenia ślubowania,
 formularz oświadczenia o prowadzeniu działalności gospodarczej,
 ankietę  radnego  Rady  Miejskiej  w  Miłomłynie  –  wypełnioną  ankietę  należy

złożyć do Biura Rady najpóźniej do 8 maja br. 

Radna  Ilona  Szajdek  poruszyła  sprawę  wody  pobieranej  z  wodociągu
w miejscowości Bynowo i Liwa. Poinformowała, że posiada informację, iż poprzednia
Rada zabezpieczyła  środki  na  modernizację  obydwu ujęć,  a  woda w Bynowie leci
bardzo  żółta  i  niezdatna  do  picia.  Uważa,  że  jest  to  karygodne.  Przypomniała,
że Burmistrz  w sprawozdaniu mówił  o stacji  uzdatniania wody w Bynowie.  Uważa,
że trzeba interweniować w tej sprawie w ramach gwarancji.  

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Beata  Mazur  poinformowała,  że  wie  o  problemie
z  wodą  w  Liwie  i  w  Bynowie.  Uważa,  że  w  tej  sprawie  należy  spotkać  się
z  pracownikami  spółki  komunalnej.  Rozwiązanie  tego  problemu  będzie  dla  niej
priorytetem,  ponieważ  woda  jest  pierwszą  potrzebą.  Zapewniła,  że  zajmie  się  tym
w pierwszej kolejności. 

Radna Ilona Szajdek zwróciła się z prośbą o zaproszenie w tej sprawie władz
spółki komunalnej na najbliższą sesję, bądź komisję.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Beata  Mazur  poinformowała,  że  na  posiedzenie
komisji zawsze są zapraszane osoby, które są potrzebne w celu przybliżenia radnym
tematu.  Poinformowała, że pracownicy spółki również zostaną  zaproszeni. 

Radna Anna Wawrzak zabrała głos w sprawie drogi w Liksajnach na odcinku od
zakończenia  się  nawierzchni  asfaltowej  w kierunku Wińca.  Stwierdziła,  że po zimie
pozostały w drodze ubytki. Zaczęła się turystyka. Ludzie skarżą się,  że uszkadzają sobie
opony.  Problem  z  korzystaniem  z  tej  drogi  ma  też  karetka  pogotowia  jadąca  do
chorych,  bądź  policja.  Zaproponowała,  by  naprawić  najgorsze  odcinki  tej  drogi,  by
nadawała się do użytku. 

Burmistrz Miasta i Gminy Beata Mazur poinformował, że ten odcinek drogi jest
drogą powiatową. W związku z tym zwróciła się z prośbą do nowo wybranych radnych
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Rady Powiatu,  którzy  są  przedstawicielami  gminy o  podjęcie  rozmów z  Zarządem
Powiatu, by jak najpilniej naprawił tę drogę.

Radny  Łukasz  Wójcicki  zgłosił  potrzebę  naprawy  nawierzchni  ulic:  Lipowej,
Topolowej  oraz Pasłęckiej w Miłomłynie. 

Burmistrz Miasta i Gminy Beata Mazur poinformowała, że zdaje sobie sprawę
z  tego,  jak  wyglądają  drogi  na  terenie  gminy.  Poinformowała,  że  sukcesywnie
wszystkie drogi będą doprowadzone do stanu używalności. Pan Sekretarz przekazał
informację, że z remontem dróg oczekiwano na poprawę warunków atmosferycznych.
Wszyscy wiedzą, że stan dróg jest jedną z największych bolączek mieszkańców gminy
i należy się nad tym pochylić. 

Radna Zofia Jegier zwróciła uwagę na konieczność naprawy drogi powiatowej
na odcinku Ligi-Karnity.  

Radna  Renata  Jaworska  zgłosiła  potrzebę  naprawy  drogi  na  odcinku
Boguszewo-Samborowo. 

Radna Emilia Szymańska zgłosiła potrzebę naprawy drogi Miłomłyn- Tarda.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Beata  Mazur  poinformowała,  że  zgodnie
z  podpisaną  umową  pomiędzy  Zarządem  Dróg  Powiatowych  a  wykonawcą  na
naprawę drogi Miłomłyn-Tarda termin określono do końca września br. Wykonawca
deklaruje, że zadanie to zostanie wykonane wcześniej.

Radna Anna Stando zwróciła uwagę na konieczność naprawy nawierzchni ulicy
Zielonej  w  Liwie,  która  była  naprawiana  w  ubiegłym  roku. Stwierdziła,  że  trudno
nazwać to naprawą, gdyż tą drogą nie można przejechać z powodu dużej ilości dziur.
W czasie opadów deszczu tworzą się tam zastoiska wody. 

Radna  Anna  Wawrzak  zapytała  ustępującego  Burmistrza  Miasta  i  Gminy
Stanisława Siwkowskiego jako radnego powiatowego, do kogo należy most znajdujący
się  na kanale w Liksajnach. 

Ustępujący  Burmistrz  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  ten  most
znajduje się w ciągu drogi powiatowej. 

Radna Anna Wawrzak zwróciła uwagę na konieczność naprawienia barierki na
tym  moście,  która  została  uszkodzona  w  wyniku  przejazdu  ciężkich  samochodów
wywożących  drewno  z  lasu.  Uszkodzona  barierka  zagraża  bezpieczeństwu  osób
korzystających z mostu. 

Mieszkanka Liksajn poinformowała, że uszkodzenie barierki na tym moście, nie
jest  tylko  winą  przejeżdżających  tamtędy  samochodów  wywożących  drewno
z lasu, ale również samochodów przewożących w ostatnich latach beton i materiały
budowlane do budowy domów w Liksajnach i w Wińcu. 

Radny  Andrzej  Krzykowski  poinformował,  że  problem  ten  został  zgłoszony
i zostaną podjęte działania. 
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Radna  Marlena  Bobrowicz  zgłosiła,  że  w  Liwie  przy  skrzyżowaniu  drogi  na
Rogowo i Samborowo jest awaria wodociągu, gdyż cały czas stoi tam woda. 

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Beata  Mazur  poinformowała,  że  ustępujący
burmistrz  mówi,  iż  spółka  komunalna wie o tym i  działa  w kierunku usunięcia  tej
awarii.

Radna Anna Stando poinformowała, że na skrzyżowaniu dróg Rogowo-Zalewo
jest zaślepka na wodociągu. W tym miejscu od miesiąca leci tam woda. Mieszkańcy
zgłaszali to do spółki i uzyskali odpowiedź, że sprawa musi nabrać „mocy urzędowej”.
Stwierdziła, że ktoś będzie musiał za tę wodę zapłacić. Jest przekonana, że mieszkańcy
Liwy nie  zgodzą się  na  ewentualną podwyżkę ceny wody,  gdyż woda jest  brudna,
śmierdząca i wycieka z wodociągu, a nikt sobie z tego nic nie robi.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Beata  Mazur  stwierdziła,  że  wszystkie  głosy  są
słuszne.  Tak jak powiedziała  woda jest  pierwszą potrzebą.  Podejmie więc kroki,  by
przyspieszyć działania spółki komunalnej.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Tomasz  Kasprzak  ponowił  prośbę
o wywiezienie śmieci zgromadzonych przy ul. Okrężnej w Miłomłynie po mieszkance,
która wyprowadziła się.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Andrzej  Krzykowski  poinformował,  że  Pani
Burmistrz przyjęła to do realizacji.

Więcej wniosków nie zgłoszono.

Adn. pkt 15. Zamknięcie sesji.

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  I  inauguracyjnej  sesji  Rady  Miejskiej
Przewodniczący dokonał zamknięcia obrad.

Na tym protokół zakończono.

Protokółowała: Przewodnicząca obrad                Przewodniczący Rady Miejskiej
K. Staszyńska                radna senior -Nadzieja Jakubczyk                  Andrzej Krzykowski  
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